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kuryr 14. února 2023

Spolupráce FBI s Twitterem je „šokující“, uvedli svědci
při slyšení

infokuryr.cz/n/2023/02/14/spoluprace-fbi-s-twitterem-je-sokujici-uvedli-svedci-pri-slyseni

Výběrový podvýbor soudního výboru Sněmovny reprezentantů pro

ozbrojování federální vlády ve čtvrtek vyslechl svědectví členů

Kongresu a bývalých agentů FBI, kteří kritizovali spolupráci vládních

agentur s médii a velkými technologiemi při cenzuře Američanů.

Zvláštní podvýbor soudního výboru Sněmovny reprezentantů pro

vyzbrojování federální vlády ve čtvrtek vyslechl svědectví osmi

svědků, včetně členů Kongresu a bývalých agentů FBI, v rámci toho,

co NPR nazývá „nátlak republikánské většiny na převzetí kontroly

nad Bidenovou administrativou“. posílit”.

Podvýbor zřízený minulý měsíc – který má pravomoci předvolat –

má oficiálně za úkol prošetřit, jak exekutiva vyšetřuje a shromažďuje

informace o občanech USA, a to i v rámci „probíhajících trestních

vyšetřování“.

http://www.infokuryr.cz/n/2023/02/14/spoluprace-fbi-s-twitterem-je-sokujici-uvedli-svedci-pri-slyseni/
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Výboru předsedá poslanec Jim Jordan (R-Ohio). Je také předsedou

sněmovního soudního výboru.

Podle The Hill republikáni vytvořili podvýbor, „aby čelil údajnému

zneužívání ze strany administrativy, o které tvrdí, že zneužívá své

pravomoci k cílení na konzervativce“, zatímco „demokraté vidí výbor

jako zbraň samotnou, prostředek republikánské strany k šíření

konspiračních teorií, které mobilizovat republikánskou základnu až

do roku 2024.”

Ve čtvrtek vypovídaly dvě skupiny svědků. První panel se skládal z

řady současných i bývalých zákonodárců, včetně senátora Chucka

Grassleyho (R-Iowa) a Rona Johnsona (R-Wis.), poslance Jamieho

Raskina (D-Md.) a bývalého poslance Tulsi Gabbard.

Ve druhém panelu byli dva bývalí agenti FBI, Thomas Baker a Nicole

Parker, Jonathan Turley, JD, profesor Právnického centra George

Washington University, a Elliott Williams, šéf Raben Group, známé

lobbistické firmy.

Podle Jordana byla první skupina svědků „důležitá, aby připravila

scénu“, zatímco druhá skupina popisovala „cenzuru v zastoupení“,

kterou údajně provádí federální vláda.

Svědci mimo jiné hovořili o obviněních, že FBI a další federální

agentury se zaměřovaly na konzervativce a další skupiny, o obavách

ze spolupráce Big Tech s federální vládou a prosazování „kultury

zrušení“ a o „výhrůžkách rodičů“ schůzí školní rady“ .

Pokud jde o FBI, poslanec Matt Gaetz (R-Fla.) řekl, že republikáni na

ni nepřišli zaútočit, přišli ji „zachránit,“ uvedl The Hill. “Nepřišli

jsme pošpinit FBI, přišli jsme zachránit FBI před politickou

kooptací,” řekl.

Jordan při prezentaci podvýboru řekl: „Očekáváme, že se nám ozve

Američané, kteří se stali terčem jejich vlády,“ a zároveň vyzval dvě

skupiny svědků, aby „svědčily a ilustrovaly, jak ministerstvo
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spravedlnosti“ a další federální agentury „údajně“ ohrozily americké

civilní svobody.”

Jordan: „Ochrana ústavy by neměla být stranická

Jordan ve svém úvodním projevu uvedl, že podvýbor prověří snahy

federálních agentur – včetně FBI, amerického ministerstva pro

vnitřní bezpečnost a vnitřní příjmy a Big Tech – „potlačit informace a

cenzurovat Američany“.

Dále řekl:

„Když pracujeme v tomto výboru, očekáváme, že uslyšíme od

vládních úředníků a odborníků, jako zde dnes máme. Očekáváme,

že se nám ozvou Američané, kteří byli cílem vlády. Očekáváme, že

se ozveme lidem v nouzi. A očekáváme, že uslyšíme od agentů FBI,

kteří vystoupili jako informátoři.

“Ochrana ústavy by neměla být stranická.”

Jordan uvedl, že agenti FBI oslovili zákonodárce, kteří jsou ochotni

„komentovat politickou povahu ministerstva spravedlnosti“, podle

Roll Call.

Jordan se odvolával na rozhovory vedené s desítkami whistleblowerů

za poslední dva roky.

Před slyšením Jordan řekl CNN:

Zaměřujeme se na celkové vyzbrojování vlády a myšlenku, že vláda

nepracuje pro americký lid. Vláda by měla chránit první dodatek a

ne, jak řekl Jonathan Turley, „cenzurovat v zastoupení“.

Johnson: Soubory na Twitteru ukazují, že federální

agentury „nejednají samy“.

Johnson, který je starším členem Stálého podvýboru Senátu pro

vyšetřování a dříve byl nejvyšším republikánem ve Výboru pro

vnitřní bezpečnost Senátu, ve svém svědectví řekl: „Je důležité si
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uvědomit, že zkorumpovaní jednotlivci ve federálních agenturách, o

kterých mluvím, nejsou jednat sám.”

“[Jsou] důležitými partnery v levicovém politickém hnutí, které

zahrnuje většinu členů mainstreamových médií,” řekl

Johnson. “Velké technologie, obři sociálních médií, globální instituce

a nadace, agenti Demokratické strany a volení představitelé.”

Johnson spojil svá tvrzení s obsahem nedávno vydaných „souborů na

Twitteru“.

“Jak odhalují soubory na Twitteru, tito aktéři spolupracují, aby

porazili své politické oponenty a podporovali levicovou ideologii a

vládní kontrolu nad našimi životy,” řekl Johnson. “Sotva jsem

poškrábal povrch, abych popsal složitost, sílu a destruktivní povahu

sil, kterým čelíme.”

Johnson také kritizoval reakci federální vlády na COVID-19.

“E-maily také odhalily pokus [Dr. Anthony] Fauci, aby skryl roli své

agentury při financování nebezpečného výzkumu, který mohl vést k

vytvoření smrtícího koronaviru,“ řekl Johnson. „COVID odhalil

obrovskou moc, kterou mohou vládní úředníci zneužít. Ztráta

základních svobod byla dechberoucí.“

Gabbard: „Mnoho Američanů se bojí mluvit svobodně

Gabbardovo svědectví se zaměřilo na hrozby prvního dodatku a

svobodu slova.

„Myšlenka, že musíme jen slepě přijmout to, co nám vláda nebo ti,

kdo jsou u moci, říkají, že je pravda, je v rozporu se samotnou

podstatou naší ústavy a Listiny práv,“ řekl Gabbard. “Jednotlivci v

naší vládě, kteří často pracují prostřednictvím svých rukou v

mainstreamových médiích a velkých technologiích… se rozhodnou,

co je pravda a co ne.”
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Gabbard řekla, že je to podobné praktikám autoritářských režimů v

zahraničí, se kterými se setkala, když sloužila v americké armádní

rezervě:

Byl jsem nasazen ve třech válečných zónách a zúčastnil jsem se

několika zámořských výcvikových cvičení, kde jsem měl možnost na

vlastní oči vidět, jaký je život v zemích, které nemají první dodatek,

kde neexistuje svobodný tisk , ve kterém se vláda považuje za

morálního arbitra svých občanů, který diktuje, co je správné a

špatné, co se smí a nesmí říkat, kdo smí a nesmí mluvit a kdo může

svobodně vyznávat své náboženství a kdo ne.

Bohužel v současné době žijeme v zemi, kde se mnoho Američanů

bojí mluvit svobodně, bojí se vyjádřit, bojí se skutečně vést otevřený

dialog a debatu, bojí se ztráty zaměstnání, propuštění nebo

obvinění ze zločinu, co by se mohlo stát, kdyby byla schválena

nedávno zavedená legislativa kriminalizující takzvané „nenávistné

projevy“.

Gabbard dodal:

Řeč, bez ohledu na to, jak pobuřující, je stále chráněna prvním

dodatkem.

Tento strach a tato kultura strachu a autocenzury nejsou

neopodstatněné. V naší vládě máme jednotlivce, kteří často pracují

přes ruce v mainstreamových médiích a velkých technologiích a

dělají přesně to, proti čemu naši zakladatelé namítali: snaží se

kontrolovat to, co „my lidé“ smíme vidět a říkat, pod záminkou, že

se chráníme před takzvané „dezinformace“ nebo „dezinformace“.

Bývalí agenti FBI: Spolupráce FBI s Twitterem je šokující

Dva bývalí agenti FBI, kteří svědčili, vyjádřili znepokojení nad

směrem, kterým se agentura v posledních letech vydala, a jejím

údajným omezováním svobody slova.



6/8

Baker řekl, že doufá, že práce podvýboru bude dvoustranná, „protože

zneužívání FBI pod vedením zpravodajských služeb ohrožuje

svobody jak levice, tak pravice“.

Při pohledu zpět na své 33leté působení u FBI Baker řekl, že v

posledních letech došlo v agentuře ke kulturnímu posunu.

“Začíná to kulturou,” řekl Baker. “Toto rozšířené škodlivé chování v

posledních letech popisuje kulturu – nejen práci několika ‘zlých

jablek’.”

S odkazem na tajnou dohodu mezi FBI a Twitterem, kterou odhalily

„Twitter Files“, řekl Baker: „Dohoda FBI s Twitterem o potlačení

svobody slova je šokující. Ještě překvapivější je vysvětlení nebo

popření FBI, že to udělali.

„Tím, že FBI tlačil na Twitter, aby cenzuroval řeč, což sám nemohl

udělat, překroutila první dodatek,“ dodal Baker.

Parker, která minulý měsíc napsala komentář pro Fox News, v němž

ospravedlňovala své rozhodnutí opustit „politicky ozbrojenou“ FBI

po více než deseti letech ve funkci, učinila podobná tvrzení.

“Během mých více než 12 let služby se vývoj FBI změnil…poslání FBI

zůstalo stejné, ale priority a principy vládnutí se dramaticky

změnily,” napsal Parker. “FBI se stala politickou zbraní, od vrcholů

ve Washingtonu až po kanceláře v terénu.”

Parker odkazoval na zacílení FBI na určité typy projevů, včetně

obvinění, že se FBI zaměřila na rodiče, kteří na schůzích školní rady

vyjádřili nesouhlas s akcemi souvisejícími s COVID-19:

Domnívám se, že nikdo by neměl být napadán za svobodu projevu a

že násilí by nemělo být za žádných okolností tolerováno.

Nikdo by neměl být napadán za to, že chce mluvit na schůzi školské

rady.
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Parker řekl, že FBI „vyjádřila svá vlastní práva podle prvního

dodatku“ výběrem politické strany.

Řekla panelu:

Přestože zaměstnanci FBI mají svá práva prvního dodatku, nesmí

dovolit, aby jejich osobní politické názory nebo preference určovaly

jejich činy nebo nečinnost při vyšetřování.

Lady Justice musí zůstat slepá. Ti, kteří tuto odpovědnost nesplní,

způsobují negativní vlnový efekt v celé místní agentuře.Jako by tu

byly dvě FBI. Američané to vidí a ničí to důvěryhodnost FBI a

způsobuje, že Američané ztrácejí důvěru v agenturu a potažmo v

tvrdě pracující a vysoce etické agenty, kteří stále vykonávají těžkou

práci a sledují ušlechtilé případy.

Turley: „Soubory na Twitteru“ odhalují „největší cenzurní

systém v historii naší země

Turley během svého svědectví široce odkazoval na “soubory na

Twitteru” a řekl, že tajná dohoda mezi federální vládou a velkou

technologií “je možná největším cenzurním systémem v historii naší

země… Je to systém cenzury.”

V rámci toho, jak tento „systém fungoval“, řekl Turley, „víme, že

existovaly desítky federálních zaměstnanců, kteří označili nebo

zamířili na určité příspěvky a plakáty za účelem možného

odstranění a pozastavení… došlo k přímé vládní akci.“

„Takže otázka pro tento výbor je,“ řekl Turley, „chcete, aby vaše vláda

byla v této záležitosti? A můžeme o tom, doufám, vést civilizovanou a

uctivou konverzaci?

Během průzkumu Turley řekl, že vztah mezi federální vládou a

velkými technologickými platformami „přesahuje neformální

výměnu myšlenek“.

Pokračoval:
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Z těchto souborů na Twitteru se objevuje velmi znepokojivý

obrázek. Mezi FBI a Twitterem probíhají pravidelné

schůzky. Dokonce nabídli, že je odtajní představitelům Twitteru,

protože se objevily stížnosti zaměstnanců Twitteru, že čísla jsou

ohromující.

A skutečně vidíte, jak jsou cenzoři nenasytní, že nakonec udělali

něco jako vyhledávání slov a prostě posílali všechny tyto příspěvky,

aby zjistili, zda by Twitter mohl zasáhnout. To také zahrnovalo věci

jako vtipy a další věci, o kterých by si každý, kdo by se na ně

podíval, uvědomil, že nejde o hanebnou ruskou operaci.

Když tedy mluvíme o náhradní cenzuře, mluvíme o jedné z

nejvážnějších hrozeb pro svobodu slova.

ZDROJ

Sdílet:
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